

14 July 2025	14 يوليو 2025
Abu Dhabi Securities Exchange (ADX) – Disclosures Department	السادة سوق أبوظبي للأوراق المالية - ادارة الافصاح
<b>Subject</b> : Notification of Change of Horizon Participation Holding IV Limited's Shareholding in Agility Global PLC	الموضوع: إشعار بتغيير حصة شركة هوريزون بارتيسيبيشن هولدينغ اي في ليمتد في شركة أجيليتي جلوبال بي إل سي
To Whom it May Concern,	إلى من يهمه الأمر ،
Horizon Participation Holding IV Limited, being a subsidiary of Agility Public Warehousing Company KSCP, hereby notifies you that its ownership in Agility Global PLC's share capital has decreased to 25.01%, equivalent to 2,605,111,549 shares as a result of an in-kind dividend distribution of shares to its own shareholders.	تفيد، شركة هوريزون بارتيسيبيشن هولدينغ اي في ليمتد، باعتبارها شركة تابعة لشركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك.ع، أن ملكيتها في رأس مال شركة أجيليتي جلوبال بي إل سي قد انخفضت إلى 25.01%، أي ما يعادل مساهميها.
This disclosure is made in accordance with ADX regulations and our continuing commitment to transparency and market requirements.	تم الإفصاح عن هذا وفقًا للوائح سوق أبوظبي للأوراق المالية والتزامنا المستمر بالشفافية ومتطلبات السوق.
Sincerely,	مع خالص التحيات،
For and on behalf of <b>Horizon Participation IV</b> Limited	بالنيابة عن شركة هوريزون بارتيسيبيشن هولدينغ اي في ليمتد
	·
Khalid I M M AlMoosa خالد ابر اهيم محمد موسى الموسى Director المدير المخول بالتوقيع	م الموسى Tarek I M M AlMoosa طارق ابر اهيم محمد موسى الموسى Director RATES المدير المخول بالتوقيع

HORIZON PARTICIPATION HOLDING IV LIMITED Incorporated under Abu Dhabi Global Market (ADGM), Registration Number 000009287, Unit 8, 3rd Floor, Al Maryah Tower, Abu Dhabi Global Market Square, Al Maryah Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates